
"Det som ble til     
i ham, var liv,          
og livet var
menneskenes
lys."

       JOH 1:4
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De nye smitteverntiltakene medfører en ytterligere nedstengning av
det vi hadde igjen av menighetsarbeidet. Det gjelder i første omgang
fram til 18.januar. Søndag 10. januar hadde vi planlagt
utegudstjeneste for små og store, det blir det altså ikke noe av. I
stedet blir det Åpen Kirke i Helgerud fra kl.11.00-13.00. Her kan du
sitte ned, tenne et lys i globen, lytte til musikk eller samtale med
presten. Vi bruker munnbind i kirken. Om du ikke har selv, kan du få
det ved inngangen til kirkerommet. 

Det blir Åpen Kirke også neste søndag, den 17.januar kl.11.00-13.00.
Så går vi inn i det nye året med flere stengte dører enn de vi hadde i
julen. Men fortsatt kan vi åpne våre dører inn til barnet som ble født,
mannen som vokste opp og som senere stod opp fra de døde. Jesus
kommer til oss fra Gud og fra det nye året. Han kommer for å holde
oss i hånden og lede oss skritt for skritt. Gjennom de dørene som
skal åpne seg for oss etter hvert! 

HA ET VELSIGNET NYTT ÅR! 

Åpen kirke 10.01 og oppdatert informasjon

Trenger du noen å snakke med? Kirkens prester og diakoner er på jobb og står klare for koronasikre samtaler. Vi
har taushetsplikt, enten du vil ringe, chatte eller ha en videosamtale. Kontakt en prest eller diakon i din
menighet. Samtaletilbudet for ungdom, 13-20 i Bærum, ønsker å få kontakt med deg hvis du er mellom 13 og 20
år og har lyst å prate med en trygg voksen. Kirkens SOS er kirkens døgnåpne krisetelefon, tlf: 22 40 00 40. Der
kan du også chatte og sende melding. 



«Ei lampe som gløde i mørke»
Ånund Hardang

«Har du fyr, har du løkter langs din vei» slik syng
Olav Bremnes i sin folkekjære sang. 
Fyr taler vi ikke så ofte om lenger. 
Men langs vår lange kystlinje er de. 
De er et sjømerke med lys som hjelper de som skal
navigere på havet.
 
Bremnes skriver videre om «ei lampe som gløde i
mørke og lose dæ ut og frem.» 

Det er håp i den sangen!
Ved inngangen til et nytt år er det flere forhold som
rokker ved våre tanker om håp. 
Økende smitte har gjort at vi må stenge ytterligere ned.
Det gjelder også i Helgerud. 
På Gjerdrum har en naturkatastrofe rammet et helt
lokalsamfunn. Liv har gått tapt. Mange er kastet inn i
en bunnløs sorg. Flere har mistet hus og hjem i raset.
Hjemmet er borte, selve grunnpilaren i livet. Tingene,
bildene og de konkrete minnene har kvikkleiren tatt.
For alltid.
I Washington ble selve parlamentet stormet nylig. I det
samfunnet som vi liker å tenke er det moderne
demokrati sin fremste representant!
 
Hvor finnes «løkter» om håp?
Selv om pandemien gjør at vi akkurat nå står i
knestående, er det håp om at vaksinen snart skal gjøre
sin virkning. Pandemien minner oss også om at vi er
uløselig bundet til andre menneske. Visst har
pandemien medført at desto større avstand vi har til
mennesker, desto mer tar vi vare på hverandre akkurat
nå. Men den har også vist at vi som menneskehet er så
fundamentalt avhengig av hverandre.. Vi er avhengig
av de større fellesskap for å få tilgang til disse
livsviktige medisinene!

På Gjerdrum har vi sett hvordan redningsmannskapene
på en heroisk måte har gjort en uvurderlig innsats for å
redde liv. Vi har sett hvordan et lokalsamfunn har tatt
vare på hverandre. Selv om det ikke har kunne gi noen
av de døde tilbake.

Fortsatt finnes det tusenvis av mennesker som lider
rundt om i verden..

Håp er mer enn optimisme, skriver Førsteamanuensis
ved Det teologiske fakultet, Merete Thomassen. At vi
står sammen, er en viktig del av det å håpe. Det er et
felles håp om den nye jord. Men det er også håp for den
verden vi lever her og nå.
Det kristne håp er i sin mest grunnleggende utgave
knyttet til Jesus Kristus og hans oppstandelse  fra de
døde. Og det er knyttet til Guds kjærlighet som ingen
ting kan skille oss fra! Det handler om mer enn å se lyst
på livet. Det handler om mer enn optimisme. Optimisme
er en god ting! Men det holder ikke i møte livets brutale
virkelighet noen ganger.
«Har du fyr, har du løkter langs din vei og «ei lampe
som gløde i mørke». «Løkter» vi møter i hverdagen.
Et menneske møtte deg med et vennlig blikk. Noen skrev
en liten hilsen. Andre fikk lettet sine byrder etter en
samtale. Du møtte respekt og ikke forklaringer. Noen sa
de ba for deg. Snart skal vi motta nattverden igjen og
stille oss under Herrens velsignelse. «Et signal om riktig
lei.»

Så har vi ingen garanti for at alt blir bra igjen.

Og vi kommer til å møte nye oppoverbakker i andre
sammenhenger. En har sagt at livet ikke er for
nybegynnere! Men det er for alle oss som trenger nye
begynnelser, som trenger å høre på nytt og på nytt: Frykt
ikke! I dag er det født dere en Frelser i Davids by!
Men i alt som skjer blir vi båret av den kjærlighet som så
sterk at den slår ut til og med døden!
Ei lampe som aldri skal slukne.


